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Fråga till Kerstin Hermansson (C): Står du fast vid din uppfattning om 

att det går enligt plan med ett nytt skyttecenter? 

 

Kommunstyrelsen fick i november 2017 Kommunfullmäktiges uppdrag att i samverkan med berörda 

nämnder under 2018 fastställa en plats och starta miljöutredning för ett samlat skyttecentrum i 

Borås. I mars 2019 beslutade Kommunfullmäktige att fastställa förslaget om samlokalisering av nytt 

skyttecenter vid Ängen/Kranshult. Den 24 november 2022 ställde Annette Carlson (M) frågan till dig: 

Vad händer med nytt skyttecenter?  Svaret från dig blev att det går enligt planerna. 

Då dessa planer, enligt besked från de styrande partierna S, C, L, MP i Borås Tidning den 5 maj, 

innebär att man river upp ett av Kommunfullmäktige fattat beslut ställer jag frågan: 

 

 Står du fast vid din uppfattning om att det går enligt plan med ett nytt skyttecenter? 

 

Hasse Ikävalko (M)      

 

 

 

 


